
J e g y z ő k ö n y v  

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének 2006. december 13-án megtartott üléséről.  

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Mészáros János, Mihovné Srutek Gabriella, 

Szivek Péter, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők,  

Gaál Lajos polgármester 

  Bognárné dr. Solymoskövi Veronika mb jegyző, jkv vezető 

 

Gaál Lajos: Köszönti a megjelent képviselőket és vendégeket. Megállapítja, hogy a Képviselő-

testület megválasztott létszáma 10 fő, jelen van 8 fő, az ülés határozatképes. Nagy Péter képviselő 

igazoltan van távol, Hertlik Mihály képviselő pedig jelezte, hogy késni fog. 

 Ismét napirend előtt kell foglalkozni a video felvétel kérdésével. 

 Kérdezi a Képviselőket, hogy van e valakinek hozzáfűznivalója.  

Nincs.  

Kérdezi a Képviselőket, hogy készüljön-e video felvétel az ülésről?  

A Képviselő-testület 4 igen és 4 nem szavazattal a kérdésben döntésre nem hozott. 

Mészáros János az ügyrendi bizottság elnöke: tájékoztatja a képviselőket, hogy az ügyrendi 

bizottság tegnapi ülésén véglegesítették a vagyonnyilatkozatok vizsgálatát, és átadták a 

képviselőknek és a polgármesternek saját és hozzátartozói vagyonnyilatkozatok saját példányait.  

 

(Hertlik Mihály képviselő megérkezik, a Képviselő-testület jelenlévő létszáma kiegészült 9 főre.). 

 

Vöröskői István: Javasolja, hogy a településfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 

megalakításának kérdését 2. napirendi pontként tárgyalja a testület, hiszen már a mai ülésen is 

lesznek olyan napirendi pontok, melyek érinthetik a bizottságot, s esetleges feladatuk lehet vele 

kapcsolatosan.  

 

A polgármester ismerteti a módosított napirendi pontokat, melyet a testület alakszerű 

határozathozatal nélkül egyhangúlag 9 igen szavazattal elfogad. 

 

1./ Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

Gaál Lajos:  

- A Kosári utca 2. számú ingatlan mögötti partfal stabilizációs munkák műszaki és pénzügyi 

átadása megtörtént.  

- Az adventi vasárnapok rendezvényei jól sikerültek, jó hangulatban telt a vasárnap délután, a 

gyerekeknek 3 féle kézműves foglalkozást biztosítottunk a Klubban, a felnőtteknek forralt 

bor, lángos és kürtöskalács vásárlására nyílt lehetőségük. Köszönöm a részvételt és a 

segítséget minden szervezőnek. 

- -A hétfői közmeghallgatáson minden rendben zajlott, a feltett kérdésekre a lakosság 

megkapta a kielégítő választ.  

- -A Vértes Volán járatkéséseire érkezett lakossági panasz alapján, a mai napon érkezett egy 

fax a szolgáltatótól, mely a sofőr által kiadott jegyautomata memóriájából való, melyből 

kiderült, hogy a legnagyobb késés 5-10 perc, így nem fedi a valóságot, hogy 20-25 percet 

késnek a buszok. 

- A Klastrompusztán működő erdei iskolát látogató diákokkal kapcsolatosan érkezett az 

észrevétel, hogy miattuk  a dolgozó emberek már nem férnek fel a buszjáratra esetenként.  

- Tegnap a Felsőkirályi iskola diákjai érkeztek látogatóba az iskolánkba, jól sikerült a 

találkozó. A látogatás emlékeként apró ajándékkal leptük meg az ideérkező gyerekeket. 

 



2./ Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, tagjainak megválasztása 

Gaál Lajos: - alakuló ülésünkön szó volt egy ilyen bizottság létrehozásáról, mely előkészítené a 

testület elé kerülő ügyeket, szükséges a működése. Az előzetes egyeztetések alapján elnöknek Nagy 

Pétert, tagnak Vöröskői Istvánt, külső tagnak Szűcs Andrást javaslom. 

Mészáros János: - Országos tendencia, hogy drasztikusan csökkentik a bizottságok számát 

elsősorban gazdasági okok miatt. Nagy Péter beadványát átolvasva arra a következtetésre jutottam, 

hogy ezeket a feladatokat a Képviselő-testület most is végzi, véleményem szerint csak a bürokráciát 

növelné a bizottság megalakítása. Most nincs itt Nagy képviselő, lehet így megválasztani? 

Gaál Lajos: Már az előző ülésen nyilatkozott arról, hogy szívesen végezné ezt a munkát, tehát lehet 

róla dönteni. Írásban nyilatkozott. 

Mészáros János: Ő úgy nézi, csak azt írta le, hogy mivel foglalkozzon a Bizottság. Továbbra is 

fenntartja kérdését, hogy szükség van-e a bizottságra. 

Gaál Lajos: Az előző testületi ülésen már hozott a Képviselő-testület egy olyan döntést, melyben 

létrehozta a Bizottságot. Most az elnököt és a tagokat kell megválasztani. Akkor azért álltunk itt 

meg, mert Nagy Péter képviselői jogai fel voltak függesztve, nem tudtuk tovább folytatni. 

Makovics Zoltán: Ha már akkor tudott volt, hogy kik lesznek benne, jó lett volna a testületi 

anyaggal együtt megkapni a listát. Nem emlékszik arra, hogy Vöröskői képviselőről szó esett volna. 

Mihovné Srutek Gabriella: Ezt már az elmúlt ülésen megbeszéltük, személyekről is volt szó.  

Gaál Lajos: bürokráciának érzi ezt a felvetést. Három ember neve szóban is elhangzott az előző 

ülésen. Most jött hozzá egy negyedik javaslatként. Már harmadik alaklommal foglalkoznak a 

kérdéssel. Először testületi ülés után, aztán az elmúlt ülésen. Ha mindig lehetne újabb 

elképzeléseket beadni, soha nem alakul meg a bizottság.   

Bognárné: - Egyre nagyobb szerep jut a környezetvédelemnek az önkormányzati munkában. 

Lényegesen több kiadással nem jár, mert a tiszteletdíjról szóló rendelet szerint egy képviselőnek 

nem jár azért többletjuttatás, mert több bizottságban is részt vesz. Itt csak az egyetlen kültag 

tiszteletdíja növeli a kifizetést. 

Vöröskői István: - Nagy Péter beadványát én is elolvastam, szakmai szempontból indokoltnak 

tartom a bizottság megalakítását.  Javasolnám Szivek Pétert még tagnak a bizottságba, mivel a Péter 

olyan helyismerettel rendelkezik, ami nagy segítség egy-egy terület bejárásakor, beazonosításakor. 

Gaál Lajos: - Sokat foglalkozunk a környezetvédelemmel, de ezt a munkát koordinálni kell. El kell 

készítenünk a Településrendezési tervet és településszerkezeti koncepciót, úgy gondolom nem az 

adminisztratív munkát növelné, hanem hatékonyabbá tenné a Testület tevékenységét. 

Kérdezi Szivek Pétert és Vöröskői Istvánt, hogy elfogadják-e a felkérést? 

Mindkét képviselő vállalja a munkát. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az így kiegészült eredeti javaslattal egyet értenek-e, mely szerint a  

Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnöke Nagy Péter, tagjai Vöröskői István és 

Szivek Péter képviselők, külső tag Szűcs András?   

A  képviselő-testület 5 igen szavazattal és 4 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  

 

Kesztölc község Önkormányzatának 

71/2006.(XII.13.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

a Településfejlesztési és környezetvédelmi bizottság elnökének Nagy Pétert,  

tagnak Vöröskői Istvánt és Szivek Pétert, kültagnak Szűcs Andrást választja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

 

Gaál Lajos: - kérem a képviselőket, hogy a következő testületi ülésre mindenki készüljön, hogy 

milyen feladatokat kívánunk a bizottságainknak adni. 



 

3./  

a.) Kara Beáta ingatlanügye 

Hertlik Mihály: - A pénzügyi bizottság újra napirendjére tűzte Kara Beáta ingatlanvásárlási 

kérelmét, és a testület által is jóváhagyott 3.000,- Ft/m
2
 árat nem javasolja módosítani, hiszen az 

építési telkek ára 5.000,- Ft/m
2
 ár körül mozognak. Ilyenek az árak, nem sajátunkat adjuk, hanem az 

önkormányzaté. 

Mihovné: - Vegyük figyelembe, hogy az önkormányzat csak résztulajdonos, a fennmaradó részt 

10-12 tulajdonostól kell még megvásárolniuk, másnak nem tudjuk eladni, mivel a terület csak akkor 

válhat építési telekké, ha a szomszédos szülői ház telkéből hozzáméretnek, mivel a jelenlegi 

területnagyság nem elegendő házépítésre.  

Vöröskői István: Az igaz, hogy csak akkor építési telek, ha épít rá, de ha nem épít rá, nem is adjuk 

el neki. Az igaz, hogy építési telek csak az összevonás után lesz, de még így kevesebbért kapja, 

mint a jelenleg megállapított 5000.-Ft/m
2
. Összevonás után a most 3000.-Ft/m

2
 ár, úgy, hogy semmi 

mást nem tesz vele, 5000.-Ft-ra fog nőni. 

Mészáros János: Nagy Péter levélben írta le véleményét, melyet felolvasva elmondja, hogy 

Képviselőtársa is támogatja az árcsökkentést. Megnézte a helyszint, fekvése közösségi célt nem 

szolgálhat, viszont a közművek rendelkezésre állnak. Támogatni lehetne a helyben lakó fiatalok 

letelepedését. 

Gaál Lajos: Kinek van még véleménye? 

Tordáné: - Javaslom, módosítsa a testület az előző ülésen hozott határozatát és állapítson meg 

kedvezőbb vételárat. 

Gaál Lajos: Mivel mindig az utolsó indítványról kell szavazni, kérdezi a Képviselőket, hogy 

kívánják-e módosítani a 61/2006.(XI.27.) számú határozatukba foglalt eladási árat?  

A képviselő testület 4 igen és 5 nem szavazattal a módosítást elvetette.  

 

b.) Lach Józsefné ingatlanvásárlási kérelme 

Gaál Lajos: Igazolás kiadásáért kereste meg a Hivatalt, melynek célja az lett volna, hogy építési 

engedély alapján készült a présház, valamint azt, hogy használatra alkalmas az építmény. Kérdezi 

Urbányi Károlyt, hogyan kell ezt kezelni.   

Urbányi Károly: - az építési ügy ismeretes a testület előtt. Annak megállapítása, hogy egy épület 

használható avagy sem,  az I. fokú építéshatóság jogkörébe tartozik. Beszélt kérelmezővel, aki 

elmondta neki, hogy használatbavételi engedélyt kell kérnie az I. fokú építéshatóságtól, függetlenül 

attól, hogy mikor épült a présház. A használatra alkalmasság vagy a huzamosan tartózkodásra való 

alkalmasság két külön dolog. Használatra alkalmas a présház, ha az, a huzamos tartózkodás már 

majdnem egyenlő a lakás célra való alkalmassággal.   

Hertlik Mihály: - A pénzügyi bizottság javasolja a testületnek, hogy ne adja el a kérelmezőnek a 

kért területet, csak a már beépített területet, és a megépült kerítés által határolt részt. A közterület 

vételárát 400,- Ft/m
2
-ben javasolja megállapítani. A megosztással kapcsolatos költségek a vevőt 

terhelik. Meg kellene gondolni, hogy a közterületként nyilvántartott ingatlanokat mikor lehet 

értékesíteni. A pincék esetében fel kellene venni a kapcsolatot a többi pince tulajdonossal is. 

Mészáros János: Olcsónak találja. Milyen besorolásban van a terület? 

Urbányi Károly: Belterület, gazdasági övezet. 

Bognárné: Milyen a terület közművesítése? 

Gaál Lajos: Villany és egy helyi vízhálózat van, egy mérőóra alapján osztják szét a költséget. 

Makovics Zoltán: Kevésnek tartja az eladási árat, 1000.-Ft/m
2
-t javasol. 

Vöröskői István: Egy részletes helyszínrajz alapján lehet csak eldönteni, mekkora területről van 

szó. 

Dr. Gordos Géza: - Mielőtt döntést hozna a testület meg kellene nézni a törzsvagyonban, hogy 

forgalomképes-e a terület vagy sem.  



Gaál Lajos: Összefoglalva az elhangzottakat: feltételhez kell kötni az értékesítést, értékesíthető, ha 

forgalomképes az ingatlan. Csak a ház alatti alapterület és a kerítés által lekerített terület 

értékesíthető, s a legutolsó javaslat szerint 1000.-Ft/m
2
 áron.  

Kérdezi a Képviselőket, hogy az elhangzottak szerint egyet értenek-e az értékesítéssel?  

A képviselő testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  

 

Kesztölc község Önkormányzatának 

72/2006.(XII.13.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

Lach Józsefné dorogi lakos ingatlanvásárlási kérelmének részben helyt ad, s 

ha a kesztölci 1169/1 hrsz.-ú ingatlan a  törzsvagyonban forgalomképesként szerepel, 

 az értékesítés feltételeit az  alábbiakban határozza: 

1. A vételárat 1.000,- Ft/m
2
 árban állapítja meg. 

2. A megvásárolható terület nagysága: a ház alatti alapterület, valamint a 

megépített kerítés által határolt terület 

Határidő: 2007. június 30. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

c.) Kovács Attila és Findt Brigitta ingatlanvásárlási kérelme 

Gaál Lajos: - A kérelmet és a helyszínrajzot a képviselők megkapták, a kérelem a volt 

pálinkafőzde melletti területet érinti, ami közterület, s ha a törzsvagyonban benne van, nem 

mobilizálható, az előzőekben pedig arra köteleztük el magunkat, hogy nem adunk el közterületeket. 

Bognárné: A felvázolt megoldás azért sem elfogadható, mert olyan ingatlanok jönnének létre, 

melyek csak szolgalmi jog biztosításával lennének megközelíthetőek. 

Gaál Lajos: Hiába nyilatkoztak az érintett ingatlantulajdonosok, hogy lemondanak a bejárásról, ez 

nem lehetséges. A 407-es számon lévő pálinkafőző területe 54 m
2
, kérelmező tulajdona, és benne 

lenne az újonnan kialakuló ingatlanban. Ha a területet átadnák, nem lenne lehetőség a focipályához 

itt felmenni. A patak mellett is van egy gyalogösvény, de az a patak védősávja. 

Vöröskői István: Bárki tulajdona az a rész, a védősávot biztosítani kell. 

Gaál Lajos: Kérdezi jegyző asszonyt, hogy lehetne-e értékesíteni a kért ingatlanrészt? 

Bognárné: Itt nem csak az a probléma, hogy ha útként van nyilvántartva, akkor forgalomképtelen 

mindaddig, míg átminősítéséről a Képviselő-testület nem dönt, hanem a telekalakításról rendelkező 

jogszabály pontosan meghatározza, milyen feltételek fennállása esetén lehet azt megtenni. A 

bejárásról nem lehet lemondani, illetve nem lehet olyan ingatlant kialakítani, melynek nincs 

bejárása, nem csatlakozik úthoz. 

Hertlik Mihály: - A pénzügyi bizottság sem javasolja az érintett terület értékesítését. 

 

A képviselő testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  

 

Kesztölc község Önkormányzatának 

73/2006.(XII.13.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

a 437. helyrajzi számú közterületből nem kíván értékesíteni. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

d.) Ródium Kft – településrendezési terv módosítása „Hegyre dűlő” 

Gaál Lajos: - A megyei főépítész végleges engedélyét adta a településrendezési terv 

módosításához. Tudni kell, hogy egyeztetésre azért volt szükség, mert a megyei tervben 15 % 

szerepelt, mint bevonható terület, a benyújtott módosítás pedig 17 %-ot tartalmazott. Erre irányult 



az egyeztetés. Ha csak 15 % maradt volna, 2 %-nyi parlag, kihasználatlan terület keletkezett volna. 

A megyei főépítész az érveket elfogadta és hozzájárulását adta. Az előző testület közel egy éves 

munkája zárulhat le most, a Rendezési terv módosításának elfogadásával.  

Kérdezi a Képviselőket, hogy kívánnak-e kérdezni, hozzászólni? 

Nem. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett munkaanyaggal módosítják-e a település már 

meglévő Rendezési tervét? 

 

A képviselő testület 9 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

16/2006.(XII.28.) számú rendelete,  

a 7/2001.(IX.28.) számú, a 

Helyi építési szabályzatáról szóló rendelet 

módosításáról 

 

 

e.) Clock Hungary Bt előterjesztése 

Gaál Lajos: Ez az igény is az előző testület működése során érkezett. Most azt kérik a Képviselő-

testülettől, hogy készíttessük el a településfejlesztési koncepciót. Megkéri Urbányi Károlyt, hogy 

néhány szóban mondja el, miről is van szó. 

Urbányi Károly: Olyan stádiumban van a terv, hogy a településszerkezeti terv elkészült, amelyet 

az előző testület elfogadott. Ez tette lehetővé, hogy a tervezési munka elkezdődjön. Meg kellett 

küldeni a szakhatóságokhoz.  A regionális főépítész azt jelezte vissza, hogy ilyen mértékű 

fejlesztéshez el kell készíteni a településfejlesztési koncepciót. Meg kell, hogy határozza egy 

rendezési terv készítésének koncepcióját. Pl. Kesztölc község népességmegtartásához, gazdasági és 

kulturális gyarapodásához, szinten tartásához milyen települési terveket kell készíteni. 

Infrastruktúra is kell a fenntarthatósághoz. Ezt kell elkészíteni ahhoz, hogy ez a munka folytatódjon.  

A 117. számú út melletti 70-80, ha terület nagyobb része erdő, a kereskedelmi gazdasági övezetté 

nyilvánításhoz szükséges az önkormányzat településfejlesztési programját elkészíttetni, ahhoz is sok 

szakhatósági vélemény szükséges. A beruházó cég szeretné, ha mindez minél hamarabb elindulna – 

a jövő év elejére elkészíttethető. 

Hertlik Mihály: - a pénzügyi bizottság megtárgyalta, az önkormányzat jelenlegi helyzetében a 

program elkészíttetése nem finanszírozható. 

Gaál Lajos:  Ha a megbízó terhére lehet elkészíttetni, támogatható a településfejlesztési koncepció 

elkészítése.  

Urbányi Károly: A Clock Hungaria Kft. vállalta a költségeket, de itt is az az előírás, hogy csak az 

Önkormányzat rendelheti meg.  

Gaál Lajos: Keresni kell egy mérnököt, akit mi választunk, s akkor meg lehet rendelni. 

 

A képviselő testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Önkormányzatának 

74/2006.(XII.13.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

vállalja a település fejlesztési koncepciójának elkészíttetését, 

ha a Clock Hungária Kft. vállalja pénzügyi vonatkozásait. 

Határidő: 2007. június 30. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

 

 



4./ Klastrompuszta becsatolása belterületbe 

 

Gaál Lajos: - az Önkormányzatnak kb. 1 millió forint költsége keletkezik egy évben 

Klastrompusztán, a bevételünk ezzel szemben kb. 300.000,- Ft. Ezen kellene változtatni. 

Mészáros János:- Térképezzük fel a hosszú távú következményeket, készíttessünk szakértői 

véleményezést. 

Bognárné: - Klastrompuszta most is belterület, a rendezési tervünket kellene módosítani, hogy az 

üdülőterület lakóterületté váljon. 

Urbányi Károly: - a szakhatóságok nem biztos, hogy beleegyeznek a módosításba. Alapos 

körüljárás szükséges, mielőtt egy ilyen döntést hoznak. 

Mészáros János:- Esztergomban külön vannak szabályozva a területek, ez megoldható lenne 

nálunk is. 

Vöröskői István:- a most megalakult bizottságnak feladata lehetne az üdülőterületekre külön 

üdülőhelyi díj kiszabása. 

Hertlik Mihály: - Javaslom, hogy a kommunális adó mértékét emeljük fel a kesztölci mértékűre, 

hiszen ott csak fele annyi a fizetendő. 

 

 

5./ 2007. évi szennyvízcsatorna díjak megállapítása 

Gaál Lajos: Ismerteti a szolgáltató általi mértékre történő emelést, majd tájékoztatja a képviselőket, 

hogy a tisztítóművet működtető vízművel egyeztetést folytat a 3 település polgármestere. Cél, hogy 

lefaragjanak a díj mértékéből, mert túlzottnak tartják az áremelést.  A díjak meghatározását ezért a 

következő ülésig elnapolják. 

 

6./ Támogatási kérelmek 

Gaál Lajos: ismerteti az eddig beérkezett 2007. évre vonatkozó kérelmeket, melyek már évek óta 

szerepelnek a költségvetésben, mértékükről a 2007. évi költségvetés tárgyalásakor lesz konkrétan 

szó. 

 

7./ 2007. évi munkaterv terv- tervezet 

 

Gaál Lajos: A tervezet olyan formában lett kiküldve, hogy a javaslatokat is mellé lehet írni. 

Legkésőbb a januári ülésre adják meg a képviselők javaslataikat. 

 

8./ 2007. évi belső ellenőrzési ütemterv 

Gaál Lajos: - A belső ellenőrzés folyamatosan, kötelezően ellátandó feladat, jelenleg Zsebőkné 

Horváth Anna végzi. 

Megvitatás után a képviselő testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Önkormányzatának 

75/2006.(XII.13.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

elfogadja az önkormányzat  2007. évi belső ellenőrzési ütemtervét. 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

 

9./ Köztisztviselők 2007. évi teljesítményértékelési szempontjai 

Gaál Lajos ismerteti a szempontokat, s tájékoztatja a képviselőket, hogy a CAF rendszer a 

"köztisztviselői életpálya" helyett került kialakításra. 

A képviselő testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 



Kesztölc község Önkormányzatának 

76/2006.(XII.13.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

elfogadja a köztisztviselők  2007. évi teljesítményértékelési szempontjait 

az alábbi felsorolás szerint: 

1. A közszolgáltatások minőségi színvonalának emelése; 

2. a helyi civil társadalommal való kapcsolattartás; 

3. a térségi együttműködés erősítése; 

4. a humánus és jogszerű hivatali működéshez kapcsolódó elvárások  

5. a hivatali ügyintézés korszerűsítésével összefüggő igazgatási feladatok 

végrehajtása. 

6. A fenti célok elérése érdekében szükséges a köztisztviselők folyamatos 

továbbképzése, különleges súllyal szerepeljen a munkaterületen közvetlenül 

alkalmazható tanulmányok támogatása. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

 

10./ Makovics Zoltán képviselő előterjesztése 

Bognárné: Az SZMSZ-ben kell szabályozni a képviselők tájékoztatására vonatkozó határidőket és 

módokat, az SZMSZ-t pedig a testületnek kell elfogadnia. Most folyamatban van a felülvizsgálat. 

Makovics Zoltán: Fontosnak tartja, hogy azok a képviselők is értesüljenek egy-egy bizottsági 

ülésről, akik egyébként nem tagjai az adott bizottságnak. Aki mélyebben akar foglalkozni egy 

kérdéssel, szüksége van ezekre az információkra is. 

Mészáros János: Szabályozzuk le, hogy milyen módon tájékoztatjuk a Képviselő-testület tagjait, 

kültagjait az ülésekről és napirendi pontokról. Javaslom az " írásban, mely lehet digitális" 

megfogalmazást, mert ebbe belefér az e-mail is, a határidő pedig legyen az ülés előtt 5 nappal. 

Bognárné: A Képviselő-testület kötelezettsége, hogy megválasztását követő 6 hónapon belül 

SZMSZ-ét felülvizsgálja.  Ez a változtatás viszont addig is fontos működési kérdést vet fel, 

javasolja az SZMSZ módosítását. 

 

A képviselő testület 9 igen szavazattal SZMSZ-ét az alábbiak szerint módosította: 

  

Kesztölc község Képviselő-testületének 

16/2006. (XII. 15.) számú rendelete 

Az önkormányzat és szervei szervezeti és  

működési szabályzatáról szóló, 

a 14/2006. (XI.27.), a 16/2005.(VIII.25.) számú rendeletekkel 

módosított 

8/2003. (VII.03.) számú rendelete 

 módosításáról 

 

1.§.  

A Képviselő-testület  módosított 8/2003. (VII.03.) számú rendeletének 32. §-sa a következő (2) 

bekezdéssel bővül:  

(2) „A bizottságok ülésére szóló meghívót – írásban, amely lehet digitálisan is - olyan időpontban 

kell elküldeni, hogy a bizottságok tagjai és a nem bizottsági tag képviselő az ülés napja előtt 

legalább 5 (öt) nappal kézhez kapja.” 

2.§. 

A rendelet kihirdetéskor lép hatályba. 

 



Kesztölc, 2006. december 13. 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        m.b. jegyző 

 

 

11./ Egyebek 

Mészáros János: A játszóterek kialakításával kapcsolatban javaslom, hogy ugyan a forrás még nem 

biztosított, de legalább a területet biztosítsuk, és jelöljük ki, ha pályázati lehetőség nyílik, már 

ennyivel előrébb legyünk. Így meggyorsíthatjuk a folyamatot. 

Gaál Lajos: A közmeghallgatáson is szóba került a játszótér és pihenőpark kijelölése, ezt 3 helyen 

kívánjuk megtenni: a Bánk Bán utca végén, a Foci pálya mögött és a Hársfa Söröző melletti 

területen. 

 

Szabó Zoltán: 2007. január 19-én pénteken a borház étteremben élő párbeszéd címmel találkozót 

szervezünk a falu lakói és a faluban működő civil szervezetek között, melyre szeretettel várjuk a 

tisztelt képviselő-testület tagjait és az itt megjelent vendégeket is. 

 

12./ Jelképeink 10 évesek 

 

Gaál Lajos:- 10 évvel ezelőtt avattuk Kesztölc címerét és zászlaját. A címer elkészítésével  Pécsi 

L. Dániel lett megbízva, akit ma itt körünkben üdvözölhetünk. Született egy megállapodás is 

melyben a szerzői jogot az önkormányzat megszerezte, ezután a címer használatáért kérhetünk 

jogdíjat, és csak a mi engedélyünkkel használható. 

Pécsi L. Dániel: Megköszöni a meghívást e szép kerek évfordulón, s ajándékként kis műsor 

szervezésével köszönti a testületet s kíván áldásos békés karácsonyi ünnepeket. 

Egyéb napirendi pont, észrevétel nem lévén Gaál Lajos polgármester hitelesítőnek Makovics 

Zoltánt javasolja, s békés, boldog karácsonyt kívánva az ülést berekeszti. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 

 Gaál Lajos     Bognárné dr.Solymoskövi Veronika 

 polgármester       mb. jegyző  

 

 

 

 

 Makovics Zoltán 

        képviselő  


